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Velkommen. 

  

Tilslutning af medlemmer ligger nogenlunde stabilt -dog med nogen frafald. 

  

Ved byfesten sidste år deltog ca. 30 mennesker -det kunne ha været rart med lidt 
flere, men det var en hyggelig aften og det er jo det vigtigste.  

  

Grønlangkålspisning var som sædvanlig med fin tilslutning på ca. 28 og vi takker 
Jørgen og Gerda for endnu engang at lave det og Allan for at koge flæsket. 

  

Som noget nyt har vi haft en “stegt flæsk” dag i marts -der var 25 med og det var jo 
flot. Det var en hyggelig dag og jeg kan nu svare på, hvor længe det tager at stege 
11 kg flæsk i en Almindelig ovn  

  

Vores grill aftener er med meget lavt fremmøde på mellem 8-14 personer -det er lidt 
ærgeligt. 

  

Vores arbejdsaftener er desværre med endnu lavere fremmøde og altid de samme 6-
10 personer -det er rigtig synd da byen selv står for at holde områderne. 

  

Men vores fællesarealer står dog stadig rigtig flot -udelukkende pga. de få 
personers ekstra hårde arbejde og store tidsforbrug. 

  

Blomster kasser er en stadig pryd på vores bys indgang og græsarealet ved dem 
står også rigtig fint. 

  

Det er en meget lille by og der sker ikke de store forandringer -jeg kunne ha taget 
formandens beretning fra 2009 med en kun få ændringer og den ville stadig ha 
passet i dag. 

  

Det synes jeg er ærgerlig -men det er stort set umuligt at lave nye tiltag, hvis 
deltagelsen ikke rigtig er til det. 

  

Til slut vil jeg gerne endnu engang takke alle dem der deltager og hjælper til med, at 
holde byen pæn og lidt i live. 

  

 

 


